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Notulen voor de vergadering van het Onderwijsbestuur 
 

Datum:  Dinsdag 23 januari 2024 

Tijdstip:  15:00 – 17:00 uur  

Locatie:  B0.06 (Sterrewacht) 

 

Aanwezigen: Jan Adriaanse (voorzitter), Mariëlle Bruning, Linda van Dun, Emma Engelen, 

Peter van Es, Wilko Gruizinga, Bastiaan Rijpkema, Niels van de Ven, Sigrid van Wingerden, 

Nard Willemse, Emma Pellegrom (verslag).  

 

Afwezig met bericht van verhindering: Danielle Chevalier, Esther Huiskers-Stoop, Hannah 

Saberi, Marije Schneider.  

 

2. Verslag vergadering 5 december  

Het verslag wordt vastgesteld.  

 

Emma Engelen benoemt dat vorige vergadering kort de studieondersteunende organisaties 

zijn besproken en stelt voor dit volgende vergadering te agenderen. Jan Adriaanse stemt 

hiermee in.  

 

3. Mededelingen en stand van zaken 

Implementatie Kernvisie 

Bastiaan Rijpkema geeft een update over de Kernvisie. De ‘docentfase’ is van start gegaan, wat 

inhoudt dat op aan de inhoud van de verschillende vakken wordt gewerkt. Dit gebeurt op 

basis van cohortniveau, dus beginnende met de propedeusevakken. Hier is extra 

ondersteuning voor vanuit de nieuwe onderwijskundige Lotte van Kesteren. Verder wordt 

momenteel gepuzzeld met de volgorde van het nieuwe curriculum. Tot slot is vorige week 

bezoek gebracht aan de UVA om in gesprek te gaan over de recente onderwijsvernieuwingen 

die daar hebben plaatsgevonden.  

 

Sigrid van Wingerden vraagt of de financiële stand van zaken van de universiteit nog invloed 

heeft op de plannen van de Kernvisie. Bastiaan Rijpkema geeft aan dat dit vooralsnog geen 

invloed heeft op de implementatie van de Kernvisie. Mariëlle Bruning benoemt in dit kader 

dat er de afgelopen jaren een daling is van het aantal masterinschrijvingen aan de faculteit, en 

vraagt of bekend is waar dit vandaan komt. Niels van de Ven zal kijken of hier informatie over 

is.  

 

JPAO  

Linda van Dun is met de afdeling financiën aan het kijken naar private en publieke gelden, 

waarbij zij erop focust dat de regels hieromtrent overal hetzelfde gehanteerd gaan worden.  

 

4. Selectie & plaatsing Criminologie 

Jet Liesker geeft aan dat op 1 februari een aanvraag bij het College van Bestuur wordt 

ingediend voor de invulling van selectie en plaatsing voor de bacheloropleiding 2025-2026 

voor de master Criminologie en master Jeugdrecht. Bij Criminologie gaat er een en ander 
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veranderen omtrent de selectie, omdat er een wet in werking is getreden die het mogelijk 

maakt om terug te gaan naar een loting op facultair niveau. De opleiding heeft gekozen voor 

een combinatie van selectiemethoden; een decentrale selectie en een ongewogen loting.  

 

Sigrid van Wingerden geeft aan at de reden om terug te gaan naar een loting is omdat de 

selectietoets veel extra werk oplevert. Bij de loting is het wel zo dat aspirant-studenten met een 

cijfergemiddelde van 7,60 of hoger direct worden geplaatst. Dit is vergelijkbaar met hoe de 

Erasmus en mogelijk ook de VU de selectie zullen invullen.  

 

Peter van Es vraagt of alleen loten, zonder naar de cijfers te kijken, een optie is. Sigrid van 

Wingerden antwoord dat dit mogelijk is. Wilko Gruizinga vraagt hoe het zit als meer dan 170 

studenten voldoen aan het cijfervereiste. Sigrid van Wingerden geeft aan dat dit geen heel reële 

situatie is, en dat de focus nu eerst ligt op de goedkeuring van de aanvraag voor een nieuwe 

selectieprocedure  

 

5. Onderwijsvoorbereiding 2024-2025 

Rond deze tijd van het jaar worden de onderwijsprogramma’s van de bachelor- en 

masteropleidingen vastgesteld. Jan Jacob Trip verwijst naar de stukken hierover en geeft aan 

dat er ruimte is voor vragen. Alles uit de stukken is duidelijk en het Onderwijsbestuur heeft 

geen vragen.  

 

6. Balkenschema’s 2024-2025 

Rob Hogeboom heeft een voorstel gemaakt voor de balkenschema’s van volgend jaar. Los van 

de curriculumwijzigingen zijn er op het gebied van de balkenschema’s eigenlijk geen 

wijzigingen ten opzichte van dit jaar. Ook volgend collegejaar zal worden uitgegaan van drie 

tentamenweken en één onderwijsweek in januari, in plaats van vier tentamenweken. Verder 

zijn er geen bijzonderheden.  

 

Peter van Es vraagt of er veel kritiek is gekomen op de keuze om in de laatste week van januari 

alweer te starten met het onderwijs. Hij heeft van sommige studieverenigingen te horen 

gekregen dat zij hier geen rekening mee hadden gehouden bij het plannen van 

verenigingsreizen. Rob Hogeboom geeft aan dat het balkenschema al vorig jaar in mei is 

gepubliceerd en de verenigingen hier aldus van op de hoogte hadden kunnen zijn.  

 

Voor de masteropleidingen geeft Rob Hogeboom aan dat er ook volgend collegejaar in het 

tweede blok van het eerste semester een week ‘tekort’ komt. Er zal daarom enige improvisatie 

nodig zijn met betrekking tot de tentamens van het eerste blok en de start van het onderwijs 

van het tweede blok.  

 

7. Midterm rapport Criminologie  

Het Midterm rapport voor de bachelor Criminologie ligt deze vergadering voor handen. Sigrid 

van Wingerden geeft hierover een update. In het rapport stonden geen verrassingen. De 

afdeling Criminologie is tevreden met de resultaten uit het rapport en gaat met de 

verbeterpunten aan de slag. De commissie zal worden gevolgd in het advies om een jaar te 

wachten met de uitrol van het nieuwe curriculum. 

 

De vergadering loopt iets voor op schema, waardoor de volgende gastspreker nog niet 

aanwezig is. Niels van de Ven neemt dit moment om aandacht te vragen voor een update. 
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Emma Engelen is vandaag namelijk voor de laatste keer aanwezig bij het Onderwijsbestuur. 

Emma Engelen geeft aan het erg naar haar zin te hebben gehad bij het Onderwijsbestuur. Niels 

van de Ven bedankt haar namens het Onderwijsbestuur en de vice-decaan hartelijk voor haar 

inzet en geeft Emma Engelen een presentje.  

 

Niels van de Ven wil daarnaast aandacht vragen voor een nieuw initiatief: een 

‘onderwijsparade’ waarin docenten het podium wordt geboden om andere docenten te 

inspireren (en wellicht te activeren). Dit zal plaatsvinden op 4 april 2024. Op deze dag zullen 

een aantal workshops worden aangeboden en zal er een ‘markt’ op het Kamerlingh Onnes 

gebouw plaatsvinden. Hierbij zal ook een kraampje voor de Kernvisie zijn. Wilko Gruizinga 

vult aan dat de nieuwe opnamestudio in het Kamerlingh Onnes gebouw klaar is en dat er op 

de Sterrewacht een nieuwe podcaststudio is. Docenten die nog niet eerder met de studio’s 

hebben gewerkt, kunnen hier op deze dag laagdrempelig meer informatie over krijgen.   

 

Niels van de Ven geeft tot slot aan dat op 4 april 2024 het nieuwe digitale platform voor 

onderwijs, de LTC-hub, zal worden gelanceerd. Dit is een platform voor docenten en 

onderwijsondersteuners waarbij alle kennis, best practices, informatie en nieuws over 

onderwijs samenkomen op één plek. Deze plek wordt goed onderhouden, zodat alle 

informatie up-to-date blijft.  

 

Jan Adriaanse vraagt naar de stand van zaken omtrent het ChatGPT symposium. Niels van de 

Ven geeft aan dat het niet realistisch was om deze op korte termijn rond te krijgen. Het 

programma staat al vast, en zal worden verplaatst naar een ander moment in mei.  

 

8. Onderwijsjaarverslagen 

Laura Buissink geeft aan dat alle opleidingsjaarverslagen die deze vergadering voorliggen op 1 

februari 2024 moeten worden aangeleverd aan centraal. De vraag aan het Onderwijsbestuur is 

of hier vragen of opmerkingen over zijn.   

 

Peter van Es geeft aan dat de studentenfeedback voor de opleiding Notarieel zal volgen uit de 

kleine opleidingscommissie op 30 januari; is dit nog op tijd? Volgens Laura Buissink is dat 

goed. Emma Engelen geeft aan dat de Onderwijsjaarverslagen ook in de grote 

opleidingscommissie zijn besproken en dat studenten eventuele feedback naar Thio 

Termorshuizen konden mailen.  

 

9. Leids Register Opleidingen (LRO) 

Voor het Leids Register Opleidingen (LRO) moet het opleidingsaanbod voor collegejaar 2025-

2026 worden aangeleverd. Er zijn vier wijzigingen die zullen worden doorgegeven: 

1. Opheffen multidisciplinaire afstudeerrichtingen voor de bachelor Rechtsgeleerdheid; 

2. Tracks die worden omgezet in een afstudeerrichting: Governance of Migration and 

Diversity Legal Track; 

3. Er komt een nieuwe afstudeerrichting: Rechtsgeleerdheid en Bedrijfskunde; 

4. Naamswijziging: master Advanced Studies in La wand Finance wordt Advanced 

Studies in International Financial Law.  

 

Laura Buissink geeft aan dat studenten de die in collegejaar 2025-2026 nog de duur van de 

opleiding + één jaar de tijd krijgen om de oude afstudeernaam op hun diploma te krijgen.  
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10. Visitatie juridische opleidingen 

Laura Buissink geeft een presentatie over de visitatie voor de juridische opleidingen.  

Momenteel ligt de focus op twee punten: enerzijds de zelfevaluaties en het verzamelen van 

overige documentatie voor de bijlagen hierbij, anderzijds de voorbereiding voor het 

locatiebezoek.  

 

Zelfevaluaties 

Op 1 februari 2024 wordt het tweede concept van de zelfevaluaties (inclusief 

introductiehoofdstuk en studentenhoofdstukken) voorgelegd. De vraag aan de 

Opleidingsdirecteuren om hier uiterlijk 14 februari 2024 feedback op te geven, waarbij de 

studentenhoofdstukken slechts op feitelijke onjuistheden gecorrigeerd kunnen worden. Op 1 

maart 2024 zal de semi-definitieve versie door de gremia gaan. Op 2 april 2024 worden de 

zelfevaluaties met bijlagen, een selectie aan vakmateriaal en scripties geüpload voor de 

Visitatiecommissie.  

 

Laura Buissink vraagt naar de toon van de zelfevaluaties. Het advies is gegeven om een actieve 

en betrokken schrijfstijl te hanteren, met onder andere de tip om vanuit ‘we’ te schrijven. Uit 

de feedback blijkt dat sommige Opleidingsdirecteuren liever passieve zinsconstructies 

gebruiken in de zelfevaluaties. Laura Buissink wil hier graag een knoop over doorhakken. 

Peter van Es geeft aan het meeste belang te hechten aan consequent gebruik van 

zinsconstructies, ongeacht of dit passief of actief is. Dit neemt Laura Buissink mee.  

 

Wat betreft de bijlagen wordt het volgende toegevoegd: de OER-en, de beoogde leerresultaten, 

de schematische programmaoverzichten (balkenschema’s), een personeelslijst, een lijst 

scripties van de laatste één à twee jaar, de toetsplannen per opleiding en documentatie van de 

kernvisie. Bij voorkeur zijn ook de concept-onderwijsprogramma’s vanaf collegejaar 2025-

2026 voor alle juridische bachelors en het concept voor de aangepaste beoogde leerresultaten 

met ingang van collegejaar 2025-2026 beschikbaar op 2 april 2024.  

 

Laura Buissink vraagt aan de Opleidingsdirecteuren om per opleiding uiterlijk 14 februari een 

representatieve selectie van twee à drie vakken te maken waarvan al het materiaal ter 

beschikking wordt gesteld. Peter van Es vraagt of een vak als Privatissimum kan worden 

gekozen. Laura Buissink geeft aan dat schriftelijke opdrachten niet geleverd hoeven te worden, 

dus dat de syllabus van Privatissimum kan worden gekozen. Wel is het handig als er 

toetsmatrijzen beschikbaar zijn van de gekozen vakken. Aangezien Privatissimum dat niet 

heeft, is het een keuze om goed over na te denken.  

 

Voorbereiding locatiebezoek 

Voor het locatiebezoek op 10 tot 12 juni 2024 zal een selectie van studenten en docenten voor 

de panels moeten worden gemaakt. Hierbij stelt Laura Buissink de vraag aan de 

Opleidingsdirecteuren om na te denken over potentiële kandidaten hiervoor. De deadline om 

suggesties aan te leveren, ligt op 1 maart 2024.   

 

Eind mei zal een proefvisitatie plaatsvinden, waarvoor een proefvisitatiecommissie wordt 

samengesteld. Eventuele suggesties voor geschikte personen hiervoor zijn welkom, het liefst 

voor 14 februari 2024. Peter van Es en Mariëlle Bruning zijn terughoudend over het idee van 

een proefvisitatie. Sigrid van Wingerden geeft aan dat bij Criminologie ook een proefvisitatie 
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was en dat dit goed beviel. Jan Adriaanse stelt voor om nog iets nader over de invulling van de 

proefvisitatie na te denken.  

 

Tot slot vraagt Laura Buissink aan de Opleidingsdirecteuren of zij willen nadenken over de 

selectie van thema’s voor het gesprek achteraf met de Visitatiecommissie, bijvoorbeeld 

digitalisering, internationalisering, werkdruk, thema’s gerelateerd aan de kernvisie, etc. Input 

hierover ontvangt Laura Buissink graag voor 2 april 2024.  

 

11. Rondvraag  

Emma Engelen vraagt hoe de studenten voor de panels voor de visitatie worden geselecteerd. 

Wellicht kan zij nog een oproep doen in de grote opleidingscommissie. Deze selectie wordt 

deels opgepakt door de afdeling Onderwijsbeleid. De Opleidingsdirecteuren kijken hier ook 

graag naar mee.  


